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Toplantı Tarihi: 01.09.2014 

 

Toplantıya Katılanlar: Şehmus Alparslan, Levent Yergök, Zafer Erbay, Eyüp Civelek, Deniz 
Kaypak Tona, Gülşah Batman, İlker Boğaç, Pelin Salum 

 

Toplantı Gündemi: 

1. Son toplantıda bugüne yapılanlar/yapılamayanlar 
2. TMMOB Şengal Yardım Kampanyası 
3. Kurum ziyaretleri 
4. Öğrenci Temsilciliği faaliyetleri 
5. Örgütlenme 

 

Yapılanlar/Yapılamayanlar: 

1. Adana Şubesi’nin yaptığı faaliyetleri duyurmak üzere “GıdaMO Adana” isimli bir 
Facebook sayfası açıldı. 

2. Seyhan Belediyesi’ne ziyarette bulunuldu. Ancak, Seyhan Belediye Başkanı’nın da planı 
dışında acil gelişen bir durumdan ötürü ziyaret yarım kaldı. Ziyarete Şehmus Alparslan, 
Levent Yergök, Gülşah Batman ve Özgür Gölge katıldı. 

3. Seyhan ve Çukurova Belediyelerinin çağrıları üzerine, belediyelerin hazırlayacağı 
“Stratejik Plan” ile ilgili görüşlerimiz iletildi. Çukurova Belediyesi’nin konu ile ilgili 
düzenlediği toplantıya şubemiz adına Şehmus Alparslan katıldı. Konu ile ilgili 
görüşlerimizi içeren bir rapor da Seyhan Belediyesi’ne iletildi. 

4. 1 Temmuz 2014 tarihinde “Hijyen Eğitimi Yönetmeliği Amacına Hizmet 
Edememektedir” başlıklı bir basın açıklaması yapıldı. Açıklamayı şubemiz adına Şehmus 
Alparslan okurken, açıklamada YK üyeleri Özgür Gölge ve Gülşah Batman ile Çukurova 
Üniversitesi Gıda Mühendisliği Bölümü’nden Doç.Dr.Serkan Selli de hazır bulundu. 

5. 15 Ağustos 2014 tarihinde “KPSS Sonuçları ve Gıda Mühendisliği Atamaları” konusunda 
bir basın açıklaması yapıldı. Açıklamayı şubemiz adına Şehmus Alparslan okurken, 
açıklamada YK üyeleri Zafer Erbay ve Veli Gökkaya ile oda üyemiz Pelin Salum da hazır 
bulundu. 

6. Yaz boyunca Şube Başkanımız Şehmus Alparslan’ın çeşitli konularda basına verdiği 
demeçler “Bilinçli tüketici en etkin denetleyici (12.06.2014)”, “Fırsatçıların hızına 
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yetişilemiyor (26.06.2014)”, “Aşırı sıcak havalarda gıda muhafazası (04.07.2014)”, 
“Açıkta satılan gıdalar sağlığı tehdit ediyor (14.07.2014)”, “Her meyve suyu ‘meyve 
suyu’ değildir (18.07.2014)”, “Bayramda gıdalardaki riske dikkat (22.07.2014)” ve “Gıda 
denetçilerinin sayısı arttırılmalı (21.08.2014)” başlıkları ile ulusal ve yerel basında yer 
buldu. 

 

Alınan Kararlar: 

1. SEYMER ile bu hafta içi görüşülmesine, görüşmede “hijyen eğitimleri” konusunun 
gündeme getirilmesine karar verildi. Görüşmeye YK adına Şehmus Alparslan ve Gülşah 
Batman katılacaklar. 

2. Adana Valiliği, Büyükşehir Belediyesi ve 4 merkez ilçe belediyesi’nin odamız adına 
ziyaret edilmesine karar verildi. Konu ile ilgili ziyaretlerin önümüzdeki ay yapılmasının 
uygun olacağı, bu zaman diliminde ise bu kurumlara yapacağımız önerilerin, kurumlardan 
beklentilerimizin ve görüşlerimizin derlenmesinin faydalı olacağı görüşüldü. Konu ile 
ilgili ham fikirlerin bir sonraki toplantıya kadar mail ortamında paylaşılmasına, daha 
sonrasında Levent Yergök, Zafer Erbay ve İlker Boğaç’tan oluşan bir komisyon 
tarafından bu görüşlerin bir rapora dönüştürülüp YK’ya sunulmasına, oluşan rapor 
doğrultusunda da bu ziyaretlerin gündeminin hazırlanmasına karar verildi. 

3. TMMOB Adana İKK tarafından organize edilen “Şengal Yardım Bekliyor!” başlıklı 
yardım kampanyasının üyelerimize ve gıda firmalarına duyurulmasına karar verildi. 
Özellikle kuru gıda konusunda yardımlara yoğunlaşılmasına, toplanan yardımların direkt 
olarak İMO Adana Şubesi’ne, Gıda Mühendisleri Odası tarafından iletildiği bilgisini de 
vererek 10 Eylül tarihine kadar ulaştırılmasına karar verildi. 

4. Öğrenci Temsilciliği faaliyetlerine Pelin Salum’un da mühendis olarak destek vermesine 
karar verildi. 

5. Önümüzdeki toplantıda “örgütlenme” başlığının gündeme alınmasına karar verildi. Bu 
kapsamda oda üyelerimizle iletişimi güçlendirmek üzere ne tür faaliyetlerin yapılacağının 
tartışılması ve üye olmayan ancak gıda mühendisi olarak çalışan meslektaşlarımızın 
odaya üye kaydının yapılabilmesi için nelerin yapılabileceğinin görüşülmesine karar 
verildi. 

 


